

ПОРІВНЯЛЬНА ТАБЛИЦЯ
до проекту Закону України «Про внесення змін до Закону України
«Про Державний бюджет України на 2026 рік» щодо підвищення
розміру мінімальної заробітної плати»

Чинна редакція	Редакція з урахуванням запропонованих змін
Стаття 8. Установити з 1 січня 2026 року мінімальну заробітну плату: у місячному розмірі - 8647 гривень; у погодинному розмірі - 52 гривні.	Стаття 8. Установити мінімальну заробітну плату: у місячному розмірі - з 1 січня 2026 року – 8647 гривень, з 1 квітня 2026 року – 9347 гривень, з липня 2026 року – 10628 гривень, з 1 грудня 2026 року – 12135 гривень; у погодинному розмірі – з 1 січня 2026 року – 52, 22 гривні, з 1 квітня 2026 року – 56,45 гривень, з 1 липня 2026 року - 64,18 гривень, з 1 жовтня 2026 року - 73,28 гривень на місяць.

Народні депутати України



ЄАС ВЕРХОВНОЇ РАДИ УКРАЇНИ
Підписувач: Тимошенко Юлія Володимирівна
Сертифікат: 3FAA9288358EC00304000000EA9228009435DC00
Дійсний до: 03.12.2026 0:00:00

Апарат Верховної Ради України
162д9/1-2026/4469 від 08.01.2026



2102871